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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2009. május 21-én megtartott Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Juhász István polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes a Képviselő-testület 10 tagja az ülésen jelen van.  Ismerteti a napirendi 
pontokat, mellyel a képviselők egyetértenek. A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Virágh 
Zoltán képviselőt.  
 
A Képviselő-testület egyetért az elhangzottakkal. 
 

1. Tájékoztató az elmúlt időszak alatt tett intézkedésekről 
 

a) Szilárd Leó fizika verseny 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy megrendezésre került ismét a Szilárd Leó fizika 
verseny, ahol iskolánk ismét nagyon szépen teljesített, de felkéri Bohus László 
intézményvezetőt, hogy ismertesse az eseményt. 
 
Bohus László intézményvezető, képviselő elmondja, hogy most a Váci Petőfi Sándor 
Általános Iskola is részt vett a megrendezett versenyen, ezáltal 8 csapat indult. Három 
váchartyáni tanuló nyert és Antal Alexandra különdíjat is kapott a teljesítményéért. Szeretné 
megemlíteni, hogy a kisiskolák versenyét is megszervezték, ahol Váchartyánból 9 gyermek 
képviselheti országos szinten Pest Megyét. Ez a verseny Miskolcon lesz 2009. június 19-20-
21-én. 
  

b) Szennyvízcsatorna építése 
  
Juhász István polgármester elmondja, hogy a csatornaépítéssel kapcsolatos feladatok 
szervezése érdekében április 29-én kooperációs ülés volt Őrbottyánban, melynek folytatása 
május 5-én volt. Itt állandó vita az utak állapota, helyreállítása, amely nem történik meg. A 
házi bekötésekkel is probléma van, még mindig nem tudni, hogy mennyibe fog kerülni. Azt 
szeretnék elérni, hogy a bekötési vázrajz legyen elég a vízműnek, ne kelljen külön vállalkozót 
fizetni a megtervezéshez, ne kelljen tulajdoni lapot váltani, hiszen ez mind plusz költség a 
lakosságnak. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy erről van egy írás, mely szerint hogyan fogja ezt a 
Társulás megoldani. Arról nem volt szó, hogy a lakosságnak kelljen ezt kifizetni. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy a kooperációs ülésen arról is szó esett, hogy 
kijönnek a helyszínt megtekinteni. Ez május 5-én meg is történt, de teljesen más okból. 
Váchartyánban a projektbe leadott igény és a valóság között összesen 14 méter eltérés volt. 
 
Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy az útnál ígérték, hogy fél év múlva jönnek 
helyreállítani az eredeti állapotnak megfelelően. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy ő jobban örülne, ha csak egy év múlva jönnének, 
mert előfordulhat, hogy nem ülepedik kellően a föld és beszakadhat az aszfalt. Elmondja, 
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hogy május 21-én is volt egy ülés, ahol ismertették a társulás önkormányzatainak a korábban 
leadott bekötések számát és a jelenlegit. Néhány önkormányzat nagyon eltér, összesen a 
tervekhez képest 615 plusz bekötés van. 
 

c) Duna-Mecsek Alapítvány   
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy május 7-én a Duna-Mecsek Alapítvány hívta 
meg, melyen Horgász Marianna alpolgármester képviselte őt. Kéri az alpolgármestert, hogy 
ismertesse az ott elhangzottakat. 
 
Horgász Marianna alpolgármester elmondja, hogy az akadálymentesítéssel kapcsolatban 
volt egy pályázati kiírás, amelynek a feltételeit, előírásait ismertették. Sajnos csak a komplex 
akadálymentesítést támogatják, az épületek fizikai akadálymentesítését önmagában nem. 
   

d) KÖSZ értekezlet 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy az elmúlt időszakban részt vett egy KÖSZ 
értekezleten. Az egyik fő téma az iskolák társulásával kapcsolatos volt. Véleményük szerint 
elfogadhatatlan az, hogy 5-6 iskola társuljon vagy 500 fős iskolák legyenek. A másik fő téma 
az ingatlanadóval kapcsolatos volt. Nem tudni még, hogy a bevétel kinél marad. Elég nagy a 
keveredés még ezek körül, nem igen látja át még senki. 
 

e) Zeneiskola előadása 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy május 15-én a Zeneiskola tartott előadást. 
Nagyon jó látni évről-évre, hogy hogyan fejlődnek a gyerekek, egyre ügyesebbek, 
tehetségesebbek. 
 

f) Fény utcai telkek 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy kiküldésre kerültek a Fény utcai lakóknak a 
telekvásárlással kapcsolatos tájékoztatók. Most várják vissza a jelzéseket az igényekre. 
 

g) ITT park 
 

Juhász István polgármester elmondja, hogy az elmúlt ülésen a Fő úti kertek utcanyitásának 
problémájával kapcsolatban felmerült az ITT park (127 hrsz.) közúttá minősítése. Ehhez 
azonban az ingatlanon lévő MFB javára bejegyzett jelzálogjogot kell másik önkormányzati 
ingatlanra átkérni. Erre alkalmas a 0149/1 hrsz-ú 3 ha 5312 m2 nagyságú szántó terület. 
 
A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 

 
51/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület úgy dönt – amennyiben a 127 hrsz-ú ingatlanon út 
kialakítására lehetőség van és ez szükséges a Fő úti kertek végén történő 
utcanyitáshoz – a 127 hrsz-ú ingatlanról töröltetni kell a Magyar Fejlesztési Bank 
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javára bejegyzett jelzálogjogot és át kell kérni a 0149/1 hrsz-ú 3 ha 5312 m2 
nagyságú szántó megjelölésű önkormányzati ingatlanra.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 30 nap 

    
h) Közcélú munkásokkal kapcsolatos tájékoztató 

 
Juhász István polgármester elmondja, hogy az önkormányzatnak három közhasznú 
munkásától meg kellett válnia, mert nem vettek részt az előírt munkában. Ez feltétele annak, 
hogy részesüljenek a rendszeres támogatásban, így ez megvonásra került. Pikács Lászlónál 
merült fel olyan probléma, hogy életmódjából adódóan egészségi állapota nem teszi lehetővé, 
hogy máshol munkát vállaljon és félő, hogy éhen fog halni. Azt kéri a Képviselő-testülettől, 
hogy részére napi egyszeri főétkezést biztosítson az Önkormányzat. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10  igen, egyhangúlag 

 
52/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy Pikáts László Váchartyán, Dózsa Gy. utcai 
lakos részére, tekintettel szociális helyzetére, napi egyszeri meleg étkezést 
biztosít.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 15 nap 

 
  

2. Intézményvezetői pályázat elbírálása 
  
Juhász István polgármester elmondja, hogy két pályázat érkezett az intézményvezetői 
pályázati kiírásra, de időközben Bohus László visszavonta pályázatát, így most nem választás 
előtt állnak hanem döntés előtt, hogy kinevezzék-e Gubáné Csánki Ágnes pályázót. 
Megkérdezi Bohus László képviselőt, jelenlegi intézményvezetőt, hogy részt kíván-e venni a 
napirendi pont elbírálásán vagy érintettként elhagyja a termet. 
 
Bohus László képviselő, intézményvezető elhagyja az üléstermet, így a Képviselő-testület jelen 
lévő tagjainak száma 9 főre csökken, az ülés továbbra is határozatképes. 
  
Juhász István polgármester érdeklődik, hogy mi a véleménye a képviselőknek? 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy még nem tudni, hogy elvállalja-e a feladatot Gubáné 
Csánki Ágnes pályázó. Egy karakán személy, akivel az önkormányzatnak is lehet problémája, 
de ettől függetlenül véleménye szerint az iskolát előrébb viheti, jobbá teheti. El kell dönteni, 
hogy kinevezzék-e, és ha ő lesz a következő intézményvezető, reménykedni kell abban, hogy 
emeli az iskola színvonalát. A körülményeket ismeri a pályázó. Ő javasolja 5 évre 
megválasztani Gubáné Csánki Ágnest. 
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Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy a bemutatkozáskor megismerhették a pályázót. 
Abba a hibába nem szabad visszaesni, hogy a meghatározott feladatokat negyedévenként ne 
ellenőrizze a Képviselő-testület. Érdeklődik, hogy mi történik akkor, ha a pályázó nem 
vállalja a megbízást? Akkor intézményvezető nélkül marad az iskola? Véleménye szerint 
évközben nem fog pályázni senki. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy ha nem vállalja Gubáné Csánki Ágnes a 
megbízást, akkor a jelenlegi intézményvezető helyettes fogja végezni a feladatokat. 
 
Koblász Sándor képviselő kicsit kételkedik abban, hogy a pályázó elfogadja a megbízást. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő véleménye szerint nem a számonkéréssel volt korábban a 
probléma, de következetesnek kell lenni. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy ő próbált következetes lenni, de mindig volt 
kitérő válasz, ami miatt ez nem ment végbe. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint, ha kialakul, hogy időközönként számon kérjék az 
intézményvezetőt, akkor ez majd rendszeressé és természetessé válik. 
 
Virágh Zoltán képviselő elhagyja az üléstermet, így a Képviselő-testület jelen lévő tagjainak 
száma 8 főre csökken, az ülés továbbra is határozatképes. 
 
Juhász István polgármester az elhangzottak alapján szavazásra teszi fel az intézményvezetői 
megbízást. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen,  
1 tartózkodás 

53/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy 2009. július 1-től határozatlan időre 
pedagógus munkakörbe kinevezi Gubáné Csánki Ágnest, és egyúttal határozott 
idejű, 2009. július 1-től 2014. június 30-ig terjedő, 5 éves időtartamra vezetői 
megbízást ad Gubáné Csánki Ágnes részére az Apáczai Csere János Általános 
Iskola és Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetői feladatainak ellátására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2009. június 30. 

 
Bohus László és Virágh Zoltán képviselők visszajönnek az ülésterembe, így a Képviselő-
testület jelen lévő tagjainak száma ismét 10 fő, az ülés határozatképes. 
 
 

3. Általános iskola tetőfelújítására beadott árajánlatok elbírálása 
 
Juhász István polgármester felkéri Dézsi Ferenc Községgazdálkodási Bizottság Elnökét, 
hogy ismertesse a napirendi pontot. 
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Dézsi Ferenc Községgazdálkodási Bizottság Elnöke elmondja, hogy mindenki megkapta a 
beérkezett 4 árajánlat másolatát. A Bizottság tagjai személyesen beszéltek a vállalkozókkal. A 
munkadíjak hasonló összegűek voltak, az anyagárban volt inkább eltérés. Pótfeladatként 
kérték a forfa épületét és a főépületet összekötő rész fedését. A cserép beszerzése az 
önkormányzat feladata lesz, ezért kérték, hogy az árajánlatokat ezzel az összeggel 
csökkentsék. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy a lebontásra kerülő vasszerkezetet lehetne 
értékesíteni. 
 
Koblász Sándor képviselő véleménye szerint a legolcsóbb ajánlatot az M3 Szada Kft. adta 
be. Korábban már dolgoztak az önkormányzatnak, és mindig elvégezték a munkát nem volt 
velük probléma. 
 
Juhász István polgármester szavazásra teszi fel a javaslatot. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
  

54/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy az M3 Szada Kft-t bízza meg az Általános 
Iskola tetőszerkezetének felújítási munkálataival 10.402.286,-Ft + ÁFA áron a 
benyújtott árajánlata alapján. 
Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói szerződés aláírására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 30 nap 

 
 

4. Egyebek 
 
 a) 46 hrsz-ú út beszántása 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy érkezett egy levél melyben leírják, hogy a 46 
hrsz-ú utat valaki beszántotta. Ez az út a kertek alatt megy el a tűzoltók tűz esetén innen 
közelítik meg a nádast. Már folyamatban van az elkövető számon kérése az esettel 
kapcsolatban, kérik az eredeti állapot visszaállítását. 
 

 b) Nyári táborozás 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy a Gyermekjóléti Szolgálat vezetője felhívta őt 
telefonon és elmondta, hogy lehetőség lenne szociálisan rászoruló gyermekek táboroztatására. 
Átadja a szót Rajkiné Gyetvai Irén Szociális Bizottság Elnökének. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén Szociális Bizottság Elnöke elmondja, hogy ő is beszélt a 
Gyermekjóléti Szolgálattal. Arra kérik az önkormányzatot, hogy támogassák ezeket a 
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gyerekeket. Egy hét lenne a tábor ideje teljes ellátással és ez lenne 11 ezer forint/fő. A 
bizottság 5 gyermekre gondolt, ami 55 ezer forintot jelentene.  
 
Dézsi Ferenc képviselő érdeklődik, hogy van olyan gyerek a faluban, aki valóban rászorult? 
 
Rajkiné Gyetvai Irén Szociális Bizottság Elnöke elmondja, hogy igen és azok száma ötnél 
több. 
 
Juhász István polgármester érdeklődik, hogy van-e ezzel kapcsolatban valakinek még 
kérdése, hozzászólása? Mivel nincs szavazásra teszi fel a javaslatot. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
  

55/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy támogatja 5 fő váchartyáni gyermek nyári 
táboroztatását 11.000,-Ft /fő összeggel.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 30 nap 

 
 

c) 2008. évi Gyermekvédelmi beszámoló 
 
Juhász István polgármester felkéri Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyzőt, hogy ismertesse a 
gyermekvédelmi beszámolót. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy minden évben gyermekvédelmi 
beszámolót kötelező készíteni az önkormányzatoknak, a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló törvény értelmében. A helyi önkormányzat a gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról minden évben átfogó értékelést készít, amelyet a 
Képviselő-testület megtárgyal. Ezt az értékelést meg kell küldeni az Államigazgatási Hivatal 
Szociális és Gyámhivatala részére. Ismerteti az „Együtt a gyermekekért” Gyermekjóléti 
Szolgálat 2008. évi szakmai beszámolóját is. Kéri a Képviselő-testületet, hogy a 
beszámolókat jóváhagyni szíveskedjenek, illetve ha van kérdésük, azt tegyék fel. 
 
A jelenlévőknek kérdése, hozzászólása nincs, a Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal 
meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 

 
 56/2010.(V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület elfogadja az Önkormányzat 2008. évi gyermekvédelmi 
beszámolóját, valamint az „Együtt a gyermekekért” Gyermekjóléti Szolgálat 
2008. évben Váchartyán községben végzett tevékenységéről szóló beszámolóját. 
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A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy szíveskedjen megküldeni a 
beszámolókat a Közép-magyarországi Regionális Államigazgatási Hivatal 
Szociális és Gyámhivatala részére. 
 
Felelős: jegyző 
Határidő: 15 nap 

 
 

d) Alapító okiratok 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző tájékoztatja a képviselőket, hogy a költségvetési szervek 
jogállásról szóló törvén hatályba lépése miatt felül kell vizsgálni minden költségvetési szerv 
alapító okiratát. Az új törvény jelentős változásokat tartalmaz, a költségvetési szervek 
besorolásától kezdve az alapító okiratok tartalmi elemeinek megváltoztatásáig. Az 
Önkormányzat mindkét költségvetési szervének – a Polgármesteri Hivatal és az Apáczai 
Csere János Általános Iskola és Napközi Otthonos Óvoda – az alapító okirata teljes 
felülvizsgálatra került és teljesen új szerkezetben készült el. Kéri, hogy ezeket az új 
formátumú és tartalmú alapító okiratokat szíveskedjen a Képviselő-testület jóváhagyni. 
 
Mivel nincs kérdés és hozzászólás Juhász István polgármester szavazásra teszi fel az alapító 
okiratokkal kapcsolatos előterjesztést.  
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatait. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

57/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja 
Váchartyán Község Önkormányzatának Polgármesteri Hivatala módosított és 
egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát.   
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
  

58/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja az 
Apáczai Csere János Általános Iskola és Napközi Otthonos Óvoda módosított és 
egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát.   
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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e) Fogorvosi ellátással kapcsolatos panasz 
  
Horgász Marianna alpolgármester elmondja, hogy a fogorvosra az elmúlt időszakban több 
panasz is érkezett. Folyamatosan nincs rendelés, hol továbbképzésre, hol betegségre 
hivatkozva. El kellene döntenie a doktor úrnak, hogy akar-e dolgozni vagy sem. A lakosság 
nagyon fel van háborodva. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő elmondja, hogy már többször tapasztalta ő is, hogy emberek 
felháborodva tapasztalják a tényt, hogy nincs rendelés. Vácdukáról jönnek át, és gyalog 
indulnak haza. Azt mondja a lakosság, hogy amikor dolgozik a doktor úr, akkor jól végzi a 
munkáját. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy igen valóban hónapok óta zajlik ez a 
doktor úr részéről, és már figyelmeztették őt. 
 
Koblász Sándor képviselő érdeklődik, hogy a fogorvos az OEP-től kapja a fizetését? 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy teljesítmény arányosan kapja a 
fizetését. Ha nincs érvényes ellátási szerződése az Önkormányzattal, akkor megszüntetik a 
finanszírozást. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy korábban meg volt hívva a képviselő-testületi 
ülésre a fogorvos és a háziorvos is, mert mindkettőnél voltak problémák, de betegségre való 
hivatkozással nem jöttek el. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző javasolja, hogy két hétig jegyezzék a nyitva tartását a 
fogorvosi rendeléseknek és utána a Képviselő-testület tárgyalja meg az ügyet. 
 
A Képviselő-testület egyetért a javaslattal. 
 

f) Fő utcai kertek utcanyitása 
 
Horgász Marianna alpolgármester elmondja, hogy beszélt az ITT parktól a Vasútállomás 
felé lévő Fő úti ingatlanok tulajdonosaival. Többen jelezték, hogy az utcanyitással 
kapcsolatban lenne több kérdésük a végleges döntés előtt. Szeretnének a következő képviselő-
testületi ülésre eljönni. Fontos téma lenne a vízelvezetés és az utcanyitás is. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő úgy gondolja, hogy a képviselő-testületi ülés előtt 
tarthatnának egy megbeszélést, mert nagyon el fog húzódni maga az ülés a vita folyamán. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző javasolja, hogy írják le kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint közmeghallgatást is lehet ezzel kapcsolatban 
tartani, de akkor az egész Fő út lakóit meg kell hívni, persze akiket érint, hogy hallják ők is az 
elhangzottakat. Az Önkormányzatnak nincs szüksége ott útra. 
 
A Képviselő-testület egyetért a javaslattal. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző kéri, hogy döntsenek a közmeghallgatás időpontjáról. 
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A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

59/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület 2009. június 11. (csütörtök) 17 órakor közmeghallgatást tart.  
A közmeghallgatás helye: Művelődési Ház Váchartyán, Fő u. 45. 
A közmeghallgatás témája: a Fő úti kertek utcanyitása. 
Az érintett ingatlanok tulajdonosait értesíteni kell a közmeghallgatás időpontjáról. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

g) Vasút utca vízelvezetése 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy érkezett egy határozat a Közép-Duna-
Völgyi Környezetvédelmi Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőségtől Lipp András Vasút 
utcai lakó bejelentésével kapcsolatban, melyet szó szerint felolvas a Képviselő-testület 
számára. A határozatban a Felügyelőség kötelezi az önkormányzatot a Vasút u. 9. sz. alatti 
ingatlan csapadékvíz elvezetésének megoldása érdekében vízjogi engedély iránti kérelem és 
tervdokumentáció benyújtására. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző a felolvasott határozat másolatát az ülés 
jegyzőkönyvének anyagához csatolja. 
 
Dézsi Ferenc képviselő érdeklődik, hogy megfellebbezték-e a határozatot? 
 
Koblász Sándor képviselő érdeklődik, hogy mit történik akkor, ha nem végzik el a 
feladatot? 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy akkor büntetést kell fizetni. 
 
Koblász Sándor képviselő érdeklődik, hogy az önkormányzat idézte elő ezt az állapotot? 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy a korábbi állapot is rendezetlen volt. 
 
Virágh Zoltán képviselő véleménye szerint nem tudja az önkormányzat kivitelezni a 
jelenlegi helyzetben ezeket az előírásokat javasolja ő is a fellebbezést. 
 
Koblász Sándor képviselő érdeklődik, hogy az állapotot előidézőt meg lehet-e róni? 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző véleménye szerint ezt a problémát rendezni kell, mert a 
csapadékvíz elvezetés kötelező önkormányzati feladat és szeptember 30-ig az előírás szerinti 
tervet el kellene készíttetni. 
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Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy 2-3 éve derült ki, hogy a Vasút utca nem az 
önkormányzat tulajdona. Milyen rendezési tervet végeztek, olyat amit nem lehet 
végrehajtani? Miért nincs valamilyen szankció arra, hogy hozza helyre az elkövetett hibát a 
tervező és végezze el rendesen a munkáját. Nem az önkormányzatnak kell a helyzetet 
normalizálni. Fel kell venni a kapcsolatot, jöjjön vissza és korrigálja a kialakult helyzetet. 
 
Juhász István polgármester véleménye szerint most egy olyan tervezőt kellene kiválasztani, 
aki elkészíti a vízelvezetés tervét. 
 
Koblász Sándor képviselő érdeklődik, hogy milyen tervet készítenek el, ha a Vasút utca 
nincs jogilag rendezve. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint is kérjenek be árajánlatot, de ő azért gondolt a fellebbezésre, 
mert az önkormányzatnak nincs pénzügyi lehetősége ezt végrehajtani. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy a fellebbezési határidő 15 nap volt és 
az lejárt, időhúzásnak lett volna csak jó, viszont a terv benyújtására határidő hosszabbítást 
nyugodtan lehet kérni. 
 
Juhász István polgármester szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a vízelvezetésre 
tervezői árajánlatot kérjen be az önkormányzat. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

60/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy tervezői árajánlatot kell bekérni a Vasút utca 
vízelvezetésének vízjogi engedélyezési tervdokumentációjának elkészítésére. 
  
Felelős: polgármester 
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés  
  

 
i) Rendezési terv módosítása 

 
Dézsi Ferenc képviselő visszatér a korábban elhangzott rendezési tervhez és elmondja, hogy 
minden szakhatóság hozzájárult a rendezési tervhez. Nekik kellett volna ezeket a 
hiányosságokat észrevenni. A tervező nem fogja kijárni a jogi dolgokat, ez nem is az ő 
feladata. 
 
Koblász Sándor képviselő javasolja, hogy mivel a rendezési tervet nem jól végezte el a 
tervező keressék meg őt, és kérdezzék meg, milyen lehetőség van ennek a helyrehozatalára, a 
rendezetlen jogi helyzetet rendezze. 
 
Juhász István polgármester szavazásra teszi fel az elhangzott javaslatot. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
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Szavazatarányok: 
1 igen,  
9 nem 
  

61/2009. (V.21.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy nem keresi meg a tervezőt a rendezési terv 
jogi problémáival kapcsolatban, mivel az nem a tervező feladatkörébe tartozott. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

j) Művelődési Ház használata 
 
Csortos Éva vezető óvónő elmondja, hogy idén a Művelődési Házban szeretnék tartani az 
óvodásoknak az évzárót, ezért szeretnének előtte két hétig próbákat tartani az épületben, 
ehhez kéri a képviselők engedélyét, hozzájárulását. 
  
A Képviselő-testületnek nincs kifogása a kérelem ellen. 
 

k) Intézményvezetői pályázat kiírása 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző tájékoztatja a képviselőket, hogy ha az 
intézményvezetői pályázatnál nem fogadja el a vezetői megbízást a pályázó, mert máshol is 
megbízást kap, ami kedvezőbb számára és erről nyilatkozik, akkor azonos feltételekkel új 
intézményvezetői pályázat kerül kiírásra. 
 
A Képviselő-testület tudomásul veszi az elhangzottakat. 
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén, Juhász István polgármester megköszöni 
a részvételt és bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
 
 Juhász István            Balázsné Szilvási Zsuzsanna 
 polgármester                              jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 

 
 
 
           Virágh Zoltán 
         képviselő 


